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Abstract (en)
An entangled multifilament yarn made of high-modulus individual filaments, such as, for example, aramide, carbon or glass, and a method of making
this yarn are described. Customary air entangling is virtually unusable in the case of high-modulus yarns, since, owing to their brittleness, they
have a tendency to break, which leads in particular to a substantial decrease in the tenacity. The invention proposes to carry out the entangling at
elevated temperature, either by preheating the yarn or by heating the entangling air. Surprisingly, it has been shown that this substantially avoids a
lowering of the tenacity at relatively low entanglement spacings and in some cases even makes it possible to increase the tenacity. The multifilament
yarn made by this process is distinguished in particular by a small number of breaks of the individual filaments. The invention is also applicable to
so-called comingled yarns in which only a portion of the yarn consists of high-modulus filaments and the other portion of thermoplastic filaments.
<IMAGE>

Abstract (de)
Beschrieben wird ein verwirbeltes Multifilamentgarn aus Hochmodul-Einzelfilamenten wie z.B. Aramid, Kohlenstoff oder Glas sowie ein Verfahren
zum Herstellen dieses Garns. Die herkömmliche Luftverwirbelung läßt sich bei Hochmodul-Garnen praktisch nicht einsetzen, da sie wegen ihrer
Sprödigkeit zum Bruch neigen, was insbesondere zu einer beträchtlichen Verringerung der Höchstzugkraft führt. Die Erfindung schlägt vor, die
Verwirbelung bei erhöhter Temperatur - entweder durch Vorwärmung des Garns oder durch Erwärmung der Verwirbelungsluft - durchzuführen.
Überraschenderweise hat sich gezeigt, daß hierdurch bei relativ geringen Verwirbelungsabständen ein Absinken der feinheitsbezogenen
Höchstzugkraft weitgehend vermieden wird und zum Teil sogar eine Erhöhung der Höchstzugkraft erzielbar ist. Das nach diesem Verfahren
hergestellte Multifilamentgarn ist insbesondere gekennzeichnet durch eine geringe Zahl von Brüchen der Einzelfilamente. Die Erfindung ist
auch anwendbar bei sogenannten commingled Garnen, bei denen nur ein Teil des Garns aus Hochmodul-Filamenten und der andere Teil aus
thermoplastischen Filamenten besteht. <IMAGE>
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